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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 2023. február 17. (péntek) napján 13 óra 15 perckor a Babits Mihály Kulturális 
Központ Remete termében megtartott rendkívüli, nyilvános üléséről. 
 
Jelen vannak:    Murvai Árpád bizottsági elnök; 

Móra Viktória képviselő, tag; 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag; 
Mácsik Henrietta külső bizottsági tag. 
 

Távolmaradását jelezte:  Faragó Zsolt elnökhelyettes. 
 
Tanácskozási joggal megjelentek: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető; 

dr. Ambrus Gábor jogi és bizottsági referens, 
jegyzőkönyvvezető; 
Szántóné Karl Rita osztályvezető; 
 

Murvai Árpád elnök köszönti a megjelenteket, majd megállapítja, hogy az 5 tagú 
bizottságból 4 tag jelen van, így a bizottság határozatképes. Az elnök a nyilvános ülést 13 
óra 15 perckor megnyitja. 
 
Az elnök az ülés napirendjének elfogadására tesz javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő napirendet állapította meg: 
 

NAPIREND 
 

1. napirendi pont:  
Az Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság véleményének összeállítása Szekszárd Megyei Jogú 
Város Önkormányzata 2023. évi költségvetésének tervezetéről 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 

 

1. napirendi pont:  
Az Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság véleményének összeállítása Szekszárd Megyei Jogú 
Város Önkormányzata 2023. évi költségvetésének tervezetéről 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 



 
  0217jkv 

2 

Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm az előkészítést. Ennek a mai összejövetelnek az a célja – 
rendkívüli és szokatlan és had ne minősítsem helyzet –, hogy tegnap kaptam egy értesítést, 
hogy tárgyalva lesz a költségvetésünk, így ülésezve a bizottságok tegyenek javaslatot a 
költségvetéssel kapcsolatban. Most ez a dolgunk. A magam részéről felháborítónak tartom az 
eljárást. Ezt akár jegyzőkönyvbe is lehet venni, mert ez maximális lebecsülése, lenézése a 
bizottsági munkának és a képviselői tevékenységnek. Erre csak az képes – három eset van – 
akinek baj van az agyával, nem ismeri a bizottságok működését, vagy mindkettő. Ennyi 
bevezető után fordulok a bizottság tagjaihoz, hogy van-e véleményük, javaslatuk. A kérdés és 
vita szakaszt egyben bonyolítjuk le, ha megengeditek. Parancsoljatok. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Tisztelt Bizottság! Én is meglepődtem, de azt hittem, 
hogy valami értelmes dolgot fogunk itt csinálni. Én a magam részéről nem tudtam 
áttanulmányozni a nyolcvankét oldalt, plusz a mellékleteket. Semmit. Én érdemben nem is 
tudnék véleményt alkotni. Ami számomra fontos, az a sport, ott sem szeretnék véleményt 
mondani. Ami fontos az a kosárlabda, de ott sem szeretnék véleményt mondani. Én érdemi 
munkát nem tudok végezni, nagyon sajnálom. Én a többi megjegyzéstől elhatárolódom, mert 
nem tudom, hogy kinek mi a problémája, kinek mi a baja, de én a magam nevében azt tudom 
mondani, hogy „Tanár Úr, én erre nem tudtam felkészülni.” 
 
Murvai Árpád elnök: „Ülj le fiam, tudomásul vettem.” Köszönöm, más hozzászólás? 
 
Mácsik Henrietta külső bizottsági tag: Csatlakoznék az előttem szólóhoz. Tanulmányoztam az 
anyagot és a készségeim, valamint az idő rövidsége miatt én nem tudok érdemben nyilatkozni. 
Az én kérdésem annyi, mint a bizottság tagjának, hogy amit korábban indítványoztunk, hogy 
a bizottságok kerete legyen elkülönítve a költségvetésben, bizottságonként, miért nincs 
végrehajtva? Erre tettünk is egy javaslatot. 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm szépen. Tehát, az a helyzet állt elő, hogy a csütörtöki 
közgyűlésnek az lett volna a hivatása, hogy a két frakció által frappánsan benyújtott, 
összeszedett, a város minden területére vonatkoztatott igényeket a megfelelő szervek elé 
tárja. Az én hülye logikám szerint, ennek úgy kellene történnie, hogy vannak igényeik, vannak 
problémáik, van probléma térképük. Ahhoz kellene igazítani a költségvetést. Úgy, hogy a 
költségvetés mutassa, hogy törekszünk arra, hogy csatornák legyenek tisztítva, ilyen 
összegben, hogy a zöld terület kezelve legyen, ilyen összegben. Hogy a sport támogatva 
legyen, ilyen összegben. Az én agyamban ez van. Lehet, hogy én nem értek hozzá. De előbb 
kellene, hogy miből, merre menne előre ez a város. Mitől fejlődne, de a költségvetés tükrözze 
ezt a szándékát a képviselőknek, illetve a testületnek. Nekem ez lett volna a logikus. Valakinek 
ez nagyon sürgős volt, hogy hétfőre bedobta ezt. Ugyanakkor csütörtökön lesz egy másik 
közgyűlés. Elnézést a hölgyektől, de ez olyan szívatás szagú. 
 
Mácsik Henrietta külső bizottsági tag: A bizottsági keretek be vannak-e tervezve? 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Igen, ötven millióval. A korábbi évek gyakorlata, hogy 
a közgyűlés dönt arról, hogy a kereteket hogyan kívánja felosztani a bizottságok között. 
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Természetesen lehetőség van arra is, amit a bizottság javasolt, hogy már a rendeletben 
soronként szerepeljenek, de arra is lehetőség van, hogy a közgyűlés döntsön erről. 
 
Murvai Árpád elnök: Erre hoztunk határozatot. Hol van? 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Összegben is. 
 
Murvai Árpád elnök: Hol van? 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Az egy javaslat volt a döntéshozó felé, aki előkészíti a 
javaslatot, hogy hogyan állítsa össze a költségvetést. Mást nem tudok mondani. 
 
Murvai Árpád elnök: Mónika miért azt mondja, hogy „erre nem tud mást mondani”. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Hát de mit tudna mondani? 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Én leírtam a tegnapi közgyűlési meghívó kiküldését 
követően, hogy én a döntést előkészítem és végrehajtom, de én nem döntök. Én azt tudom 
mondani, hogy ez egy javaslat, egy tervezet. Természetesen itt is meg lehet fogalmazni 
módosító javaslatokat és majd a közgyűlésen is lehet. Az előterjesztéssel kapcsolatban elég 
sok megkeresést kaptunk. 
 
Murvai Árpád elnök: Ferihez hasonlóan, én sem tudtam végignézni a költségvetést. Ezt úgy 
szoktuk, a másik frakció is, hogy leülnek, bogarásszák, nézik, tolják, meghánnyák-vetik. Mert 
ezt így kell szerintem. Nem volt alkalmunk rá. Mitől lett volna? Én a sport részbe belenéztem, 
megmondom őszintén, mert úgy érzem, hogy ez a mienk. Határozati javaslatot is állítottam 
össze, azzal jöttem ide. Ha van még hozzászólás tegyétek meg, erről a részről is, a hivataltól is. 
Várjuk, nagyon szívesen. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Ha van rá igény akkor Szántóné Karl Rita osztályvezető 
összefoglalja az előterjesztést. Az állandó bizottságok igazából a saját szakterületi részüket 
véleményezik főként. Jelen esetben a sportot, az oktatást és az ifjúságot. De Osztályvezető 
Asszony felvilágosítást is tud adni más területekre vonatkozóan. 
 
Murvai Árpád elnök: De lenne egy kérdésem, hogy meg tudják-e nevezni, a dologi, jogi, 
kommunikációs, grafikai, stb. költségeket? Tudjuk-e most. Vagy? 
 
Szántóné Karl Rita osztályvezető: Informatikusokkal beszéltem, délelőtt még meg tudtam 
nyitni az anyagot, de itt már nem. Bomba Gábor Elnök Úr kérte már a részletes anyagot, amit 
már előkészítettem. A dologi kiadásban zömmel a városüzemeltetés van. Ugye arra a 
költségvetésben van egy külön tábla. Azon kívül a most létező szerződéseket beépítettük, 
ameddig tart a szerződés. Ezen kívül a pályázatokra már annyira szűkös a dologi kiadások 
tervezése, hogy csak a vásárolt élelmezés és a közvilágítás, meg a közüzemi díjjak vannak. Mert 
ugye, azt már a múltkor is elmondtam, hogy az intézmények finanszírozása 630 millió forinttal 
több. 
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Murvai Árpád elnök: És még ott a Volán. 
 
Szántóné Karl Rita osztályvezető: Igen, és még az állami támogatás is. Hát most az le lett 
csökkentve, mivel a megállapodás még nincs meg, a 2023-ról. A 2021-est állítottuk be, 227 
millió. 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm szépen. Ha megengednétek és jó nektek, akkor fölolvasnám 
az általam készített határozati javaslatot, amit itt, most meg lehet változtatni, kiegészíteni, 
hozzászólni, stb. Lehet ezt így? Lehet ez a munkamódszer? Határozati javaslat: Szekszárd 
Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottsága 2023. 
február 17-i ülésén a költségvetéssel kapcsolatban az alábbi határozatokat hozza: 1. A 
bizottság tiltakozását fejezi ki azért az eljárásért, melynek során a költségvetés összeállítására 
tett javaslatát figyelmen kívül hagyták! Ezért ismételten felkéri a Polgármester Urat, hogy a 
2023. évi költségvetés ötös mellékletében szereplő 138-ik sorában lévő bizottsági keretet, a 
bizottság által meghatározott összeggel megemelni szíveskedjen. Mindezt a jogi, dologi, 
kommunikációs, grafikai kiadások terhére. Ugyancsak felkéri a bizottság a Polgármester Urat, 
intézkedjen arról is, hogy a bizottsági összegek külön-külön, azaz bizottságonként legyenek 
feltüntetve a költségvetésben. Ugyancsak elfogadhatatlannak tartja a bizottság azt, hogy a 
2023. évi költségvetésből kimaradt, nem került beépítésre a Mecénás Tehetséggondozó Alap. 
Felkéri a Polgármester Urat, hogy a tavalyihoz hasonló összeget, azaz hárommillió ötszázezer 
forintot a költségvetésbe beépíteni szíveskedjék, a költségvetés 5. oldalának, 144. során 
szereplő tétel – polgármesteri keret – terhére. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Elnök Úr, ezzel kapcsolatban jelezném, hogy a 
Mecénás Program benne van. 
 
Murvai Árpád elnök: Bocsánat, az más. Hol van? 
 
Szántóné Karl Rita osztályvezető: 172, 173. 
 
Murvai Árpád elnök: Most akkor a következő: bent voltam a Majnay Gáboréknál, tehát a 
Humán Osztályon. Ők mondták, hogy nincs. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Itt benne van és az Osztályvezető Asszony készítette 
az előterjesztést. 
 
Murvai Árpád elnök: Ezt én nagy örömmel hallom, az én tegnapi információm, hogy nincs 
benne. Tehát akkor ezt töröljük. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Rendben. 
 
Szántóné Karl Rita osztályvezető: Az előző ponthoz még mondhatom? Vagy várjam meg míg 
be tetszik fejezni? 
 
Murvai Árpád elnök: Egy utolsó pontom van. 
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Szántóné Karl Rita osztályvezető: Jó, akkor azt megvárom. 
 
Murvai Árpád elnök: Felkéri a Polgármester Urat, hogy saját lobby és városvezetői befolyását 
latba vetve érje el, hogy a KSC idei támogatásának összege 40, azaz negyven millióra 
emelkedjen. Ennyi és akkor kihúzom ezt a butaságot. De nekem erről volt információm. Jó? A 
bizottsági összegre meg kérek majd valami javaslatot. Emlékezzünk rá, hogy mi hatvanmilliót 
kértünk a bizottságokra. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: A bizottság javaslatot tehet a KSC támogatására, de 
arra ki kellene találni egy másik konstrukciót. A közgyűlési előterjesztésben is már levezettük, 
hogy a de minimis támogatásnak szigorú szabályai vannak, hogy a támogatás mely összeget 
nem léphet túl. Ez alól kivételt képez az utánpótlás nevelés. Viszont amit, ha arra kapnak, de 
nem arra számolnak el, akkor azt nem tudjuk elfogadni. Akkor esetleg érdemes egy szponzori 
szerződésen gondolkozni, vagy ezen a vonalon elindulni. Más járható út nincs.  
 
Murvai Árpád elnök: A jelenlévők mindegyike ezt tudja, ezért írtam ezt, hogy felkérjük a 
Polgármester Urat, hogy „saját lobby, városvezetői tekintélyét vesse be”. Költségvetésen kívüli 
forrásokból. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Még egy apró dolog, pont az elszámolás. Köszönjük az 
ötletet, tizenötmillió bemegy nekik a rendes költségvetésükbe, marad huszonöt millió forint. 
Én javaslom, hogy ötmillió forintot az utánpótlásra kapjon az egyesület, húsz millió forint 
tekintetében reklám, marketing szerződést kössenek a várossal. Így jó lesz? Csak mondtam, 
mint egy ötlet.  
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Korábban már vizsgáltuk az egyik kollégával ezt az 
egész szponzori szerződés vonalat. Hogyha ez az iránymutatás, akkor jövő héten készítünk egy 
tervezetet. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Visszakérdezek, jogilag van-e ennek akadálya? 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Jogilag én nem látom akadályát. Más városokban is 
találtam már erre példát, hogy kötnek szponzori szerződéseket. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Járható-e, hogy a város így és így dönt? 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Járható, ha az egyesület is elfogadja. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Mert akkor ebben az esetben ezt javasolnám, 
könnyebben megy az elszámolás is, a húsz millióról, a tizenöt milli egy más történet. Az ötmillió 
az már egy végkép más történet, az utánpótlás. 
 
Murvai Árpád elnök: Hogyan hívják ezt pontosan? 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Szponzori szerződés. 
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Horváth Ferenc külső bizottsági tag: És a tizenötről nem kell, mert az bent van a 
költségvetésben. 
 
Szántóné Karl Rita osztályvezető: Bocsánat a tizenötből korábban már kaptak 4.166.000 
forintot. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Igen, ezt tudjuk. Kapott négyet, aztán megint kap. Az más 
kategória, mint a tizenöt. Mint gyakorlott személy, tudom, hogy az utánpótlással el fog 
számolni. De azt is tudom, hogy mire kellene ott a többség, fizetés meg egyéb. Az meg a reklám 
szerződésnél hibátlan. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Ha nem kell nekik az ötmillió utánpótlásra, akkor a 
szponzori szerződésbe beletehető ez az összeg. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Ragaszkodjunk hozzá, mert a város gyerekei ott vannak. 
Legyen ez megcimkézve.  
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Elvileg utánpótlásra máshonnét is le tudják hívni a 
keretet. Például TAO támogatásból. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Most itt azon dolgozunk, hogy kapjanak. És a másik 
oldalon, ezt nagyon jól tudjuk, ez a negyvenöt millió forint egy ilyen szintű csapatnak nem egy 
olyan összeg, amivel ne tudnának elszámolni. Azt is fogalmazzuk bele, hogy a KSC méltó arra, 
hogy a város szponzori szerződést kössön vele. Ez egy ilyen ajánlólevél, úgyis ott lesztek. Méltó 
arra, hogy szponzori szerződést kössön a várossal és ez igaz. 
 
Murvai Árpád elnök: A Polgármester Úr felé tett ajánlásba azt tettem, hogy érje el azt, hogy a 
KSC idei támogatása negyvenmillióra emelkedjen. „Javasoljuk, hogy érje el ezzel, hogy 
szponzori szerződés köttessen Szekszárd Város Önkormányzata és a KSC Szekszárd között. A 
klub jelenében ez segítség, a város sportjában elfoglalt szerepük alapján pedig feltétlen 
megérdemelt.” 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Még egy kérdés esetleg, hogy nem kéne megcimkézned, 
hogy mire javaslod? Honnét-hova? Mert az előbb már mondtad, hogy polgármesteri keretből. 
A miénk az megvan. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Elvileg kellene javaslat. 
 
Murvai Árpád elnök: Hogy „Ő” lobbizza ezt ki. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Ki, Polgármester Úr? Szerintem ne bízzuk rá, segítsünk 
neki. 
 
Murvai Árpád elnök: Miért szerinted Feri, ki állítja ki, ki szignálja majd a költségvetést? Túl a 
szakmai dolgokon. 
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Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Szerintem meg is állhatunk, a többit azt a szakma oda 
fogja tenni. Segítenénk azzal, hogy vegyünk megmondjuk, honnan vegyük el. A bicikliből 
vegyünk el tizet. 
 
Murvai Árpád elnök: Milyen bicikliből? 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Láttam én egy elég furcsa számot, tizenhat millióval. Ami 
megütötte a szememet. 
 
Murvai Árpád elnök: Bicikliút? 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Nem, hanem egyéb. 
 
Murvai Árpád elnök: Mi? Gemenc? 
 
Szántóné Karl Rita osztályvezető: Arra már itt van a pénz, az címkézett. Az pályázat. 
 
Murvai Árpád elnök: Kerékpár pálya? 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Elnézést, hogy nem néztem át rendesen. De beütötte a 
szememet. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Az biztos, hogy valami pályázat keretében lett a 
költségvetésbe berakva. 
 
Szántóné Karl Rita osztályvezető: Országos bringa park program, 2022. BMX freestyle pálya, 
tizenhat millió. Ez egy hazai pályázat. 2021-óta itt van a pénz. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Pályázat, megakadt a szemem, hogy ez nem kevés. 
 
Murvai Árpád elnök: De ez egy élő dolog már. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Nem néztem meg. Akkor hagyjuk. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Azért ez elég nagy összeg, most így innen, bárhonnan 
átcsoportosítani nem biztos, hogy lehet.  
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Jó, jó. Ezért kellett volna fölkészülnünk. 
 
Murvai Árpád elnök: Én a javasolt összeget várom. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Mennyi? Huszonöt. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Nem, itt a bizottsági keretek összegére gondol az 
Elnök Úr. 
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Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Hatvan, arról a bizottság már hozott egy határozatot 
Elnök Úr! 
 
Murvai Árpád elnök: Én ezt tudom. De azt nem tudom, se te, sem én, hogy az ötvenből mennyi 
az OKSI-é, mennyi a kultúráé. Mert az ötven az egy összedobott ötven. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: A három bizottságé? Mit dob a gép? Legyen nyolcvan. 
 
Móra Viktória képviselő, tag: Én úgy tudom, hogy nem tudunk már felfelé emelni. Nem 
tudom, hogy a ti véleményetek mi. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: A mi véleményünk az, hogy ezt már tárgyalta a bizottság. 
 
Móra Viktória képviselő, tag: Az, hogy tárgyalta a bizottság, az egy dolog, mondhatott volna 
százat is. Bármit mondhattál volna. Mi a lehetőség? 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Nagyon körül jártuk, nagyon megalapozott. Az a 
lehetőség, mint a huszonötmillió a KSC-nél. Találják meg a forrást.  
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Javasolnám addig is, hogy legyen meghatározva, hogy 
a költségvetésbe milyen összeggel kerüljön be a bizottsági keret felosztása. Ha a bizottságok 
között fel lenne osztva az összeg, akkor a bizottságok el tudnának indulni a támogatási 
pályázatok tekintetében és idővel ez az összeg még növelhető is lenne, ha a hivatal megtalálja 
rá a forrást. Én a költségvetés készítésében nem vettem részt. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Javasoljuk, hogy a bizottságok külön-külön legyenek? 
 
Murvai Árpád elnök: Ragaszkodunk ahhoz, hogy a bizottságok külön-külön legyenek. 
 
Móra Viktória képviselő, tag: A SZEKÖF-nek is bármikor, bármire kellhet. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Oda is nagyon sok kérelem beérkezik. 
 
Murvai Árpád elnök: De a szociális források, azok külön vannak a költségvetésben.  
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: De a szociális források azok mások, például a települési 
támogatások, lakhatási támogatás, gyógyszertámogatás. Ezeket rászorultsági alapon kapják 
meg. Az OKSI-hoz és a KCV-hez is érkeznek rendezvények iránt, vagy bármi mással 
kapcsolatban kérelmek, ugyanúgy a SZEKÖF-höz is szoktak. Például, ha magánszemély nagyon 
súlyos helyzetbe kerül, vagy valamilyen szociális rendezvény kerül megtartásra. Ugyanúgy 
felmerülnek olyen jellegű problémák, amire a szociális keret a költségvetésben nem nyújt 
fedezetet. 
 
Szántóné Karl Rita osztályvezető: Meg települési támogatást csak magánszemély kaphat, 
jegyzői hatáskörben. 
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Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Értem én. Akkor javasoljuk, hogy a bizottságok külön 
legyenek felsorolva, mind a három. A tavalyi arányban. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Most ezt megfogalmazhatja a bizottság, de a 
közgyűlés is hozhat ilyen döntést. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Harminc, tizenöt, öt. 
 
Murvai Árpád elnök: Most van összesen összedobva ötven, jó? Ide kell beírni, hogy mennyivel 
emelje meg ezt az összeget. Ez a javaslatunk. Emelje meg, de mennyivel? 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Én a kilencvenet berántanám. Had vakarják a fejüket. 
Úgy is az lesz, hogy a kilencvenből lesz hatvan, vagy ötven. 
 
Murvai Árpád elnök: Ötven már van. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Ötvennél meg is állna a történet. Én felosztanám. 
 
Murvai Árpád elnök: Jó, akkor itt kérem, hogy osszuk fel. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Itt mondtam az előbb. Ötvenet legalább osszunk föl. 
Több nem lesz. Látjuk, hogy nem lesz. 
 
Murvai Árpád elnök: Jó, milyen ötvenet osszunk fel? Most van annyi. 
 
Móra Viktória képviselő, tag: Nem mi osztjuk fel. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Úgy mondom, javasoljuk. Ennyit kapjon ez a bizottság, 
ennyit az. 
 
Murvai Árpád elnök: Tehát ne emeljük ezt az össz bizottsági keretet?  
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Gyengéim a nők és a Viki, és ő azt mondta, hogy nem. 
Emeljük hatvanra. 
 
Szántóné Karl Rita osztályvezető: Elmondhatom, hogy hogyan volt tavaly? Huszonhét volt az 
OKSI, a KCV húsz és a SZEKÖF három. 
  
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Utolsó javaslatom, hatvanmillióra kérjük és ilyen 
arányban osszuk meg, mint ahogyan tavaly. A hatvanmilliót, arányaiban. Mert kilencvenet 
hiába kérünk. Én azt erőltettem, hogy kérjünk kilencvenet, meg a Zsolt is. 
 
Mácsik Henrietta külső bizottsági tag: És huszonöt a kosarasoknak? 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Igen, de az más, azok a kosarasok. Ez meg a három 
bizottság. 
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Murvai Árpád elnök: Az utolsó ülésen hatvanmilliót kértünk magunknak. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Igen, hatvanat magunknak, kilencven legyen az egész. 
Abból hatvan nekünk, többieknek a maradékot, tudom, hogy ez önző gondolkodás. Én a 
kilencvenhez mindenképp ragaszkodnék és alámegyünk. De elfogadom, hogy reális dolgokat 
kérjünk. 
 
Murvai Árpád elnök: Számot kérek, hogy ötven fölé mennyire menjünk. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Kilencvenet. Kilencven milliót mondok már három 
hónapja. Decemberben is ezt kértem a következő évre. Én csak egy vagyok. 
 
Móra Viktória képviselő, tag: Az én véleményem az az, hogy örüljünk annak, ami van. 
Mégpedig azért, mert amikor bejött ez az egész rezsi mizéria, arról volt szó, hogy senkinek 
nem adunk semmit és nem csak mi voltunk így, hanem az egész ország így volt ezzel. Azok az 
egyesületek, akik nem tudják fenntartani magukat, akkor ne csináljanak semmit. Egyszerűen 
képtelenség ennél többet rááldozni, vagy a tízszeresét kifizetni a rezsiköltségeknek. Nem 
tudjuk, nem is a mi dolgunk, hogy ezt megfinanszírozzuk. Egyszerűen nem a mi dolgunk. 
Örüljünk annak, hogy ez van és nem tudjuk, hogy mennyi mínuszban vagyunk. A háromszáz 
millió, amit kaptunk, az bőven nem elég a rezsi költségek emelkedésére – minden 
intézményünkben – plusz költségeket okoz. Bőven nem elég arra. Húzzuk össze magunkat és 
nem az van, hogy hatvanmillió és csak dobálózunk a tíz–húsz milliókkal. Mert ez a költségvetés 
nem erről kell, hogy szóljon. Ez az én véleményem. 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm szépen. Elhiszem, hogy a realitás talaján kell állni és, hogy a 
helyzet aggasztó. Sőt, lesújtó. De ilyet azért nem mondanék egy Sportbizottsági ülésen Viki, 
hogy nem érdekel a sport. 
 
Móra Viktória képviselő, tag: Én ezt nem mondtam. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Maradjunk a realitások talaján. 
 
Murvai Árpád elnök: Azt mondtad, hogy tönkre mehetnek. Menjen tönkre, aki nem tud 
megélni. 
 
Móra Viktória képviselő, tag: Nem azt mondtam, hogy menjen tönkre az, aki nem tud 
megélni, de maradjunk a realitások talaján. Nem tudunk mindenkit annyival támogatni. Ne 
tőlünk függjön a megélhetésük. Nyilván támogassuk, ahogyan eddig is támogattuk. Olyan 
mértékben, mert többel egyébként sem tudjuk. Sőt inkább kevesebbel. De ha van arra 
pénzünk, hogy az eddigiekhez mérten támogassuk, akkor támogassuk. Amit a Polgármester 
Úrnak javasolsz, hogy lobby tevékenységet végezzen, végezzék az egyesületek is a lobby 
tevékenységet, hozzák össze és húzzák össze magukat. Próbálják ők is. Mindenki, mert 
mindenki a túlélésre hajt. 
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Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Nem tudom milyen szakaszban vagyunk. Valamilyen 
szinten, ezt elfogadom én is Viki. De pontosan azért, amiért küszködünk manapság. Az előbb 
említett nagyhalaknál, KSC-nél. Szerintem, ha most tudunk ebben az átmeneti időben, ebben 
a nehéz helyzetben rajtuk segíteni, amikor nincs Atom, nincs Rosatom, kiestek, akkor 
segítsünk. Lehet, hogy következő évben megint meg fogják oldani a gondjaikat, de most igenis 
lehet. Kár lenne olyan egyesületeknek a megbukása, akinek 102.000 forinton múlik az élete. 
Azzal igenis egyetértek, hogy menjen és lobbizzon, ezzel maximálisan egyetértek. Mert azért 
nem veséztük ki a labdarúgó klubbot. Mert azért ide tartozik. Ott azért elgondolkodtató a 
lobby tevékenységük. Nem akarok új vizekre evezni, de ezzel egyet értek, hogy menjen. Igen, 
húzza meg a gatyát. De azért, hogy egy picit kell nekik segíteni, a városi ember, aki sportol, 
ugyanolyan adót fizet, mint bármelyik. Akinek lehet pont a boksz, lehet, hogy a sakk, vagy mit 
tudom én hány sportágunk van. Csak pici kis segítség kell. Én nagyon, nagyon elfogult vagyok 
a sporttal kapcsolatban. De azt is látjuk, hogy a sportban dolgozó emberek abból élnek, abból 
kapják a fizetést és nemcsak a sportolókra gondolok, hanem vannak ott takarítónők, mit 
tudom én mi. Bele sem gondolunk, hogy nem csak mindig a sportolók kapják a pénzt. Mint 
ahogyan az állami szférában is – szegények nem sokat – de az biztos fizetés, amit kapnak, 
havonta. Ezért a sportnál nem így van. 
 
Móra Viktória képviselő, tag: Hány profi sportoló van? 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Van sok. 
 
Móra Viktória képviselő, tag: Nem őket támogatjuk. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: A KSC-t támogatjuk. 
 
Móra Viktória képviselő, tag: Én szeretném a KSC-t támogatni. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Én tudom. Én csak példaként hoztam, hogy ez most 
nagyon nagy segítség lesz a KSC-nek. 
 
Móra Viktória képviselő, tag: Persze. Nyilván. 
 
Murvai Árpád elnök: Most lépjünk túl a KSC-n. Azt már lezártuk. 
 
Móra Viktória képviselő, tag: De, ha lesz plusz forrás, akkor legyen úgy, mint tavaly. 
 
Murvai Árpád elnök: De a negyven egyesületből körülbelül tizenöt padló, kész. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Hát igen, biztos.  
 
Móra Viktória képviselő, tag: Ki tudod húzni őket a bajból? Nyilván segítünk, ha tudunk. De 
mindenkit megmenteni nem tudunk. Mi is padlón vagyunk. 
 
Murvai Árpád elnök: Hát igen. Ez a baj. 
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Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Erre mondtam, hogy a kis segítség is jelent valamit. És 
inkább majd mondja ki „Ő”, hogy a város nem tud adni, ne mi. Az a kis húsz-harminc ember a 
szüleivel, én láttam a táncosokat. Őnekik az a fontos. Ugyanolyan polgárok, mint mi. Kis pénz, 
kapjon százötvenezret. 
 
Móra Viktória képviselő, tag: Meg tudjuk csinálni, minimum ötvenből. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Hallottuk itt a számokat, huszonhét, húsz és három, az 
ötven millió forintból, tavaly. Az ötven millió, most tegyük ide a szívünkre a kezünket, most ér 
harmincat. Nem mondtam butaságot, mert vállalkozóként bent vagyok. Fizetek. De tényleg 
így van. Én azért kicsit többet mondanék. 
 
Murvai Árpád elnök: De mond a kicsit. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Én kilencvenet mondtam, a hatvan az alja. Ha szavazni 
kell én biztos, hogy a kilencvenre fogom tenni, de mivel meg szoktuk beszélni a problémáinkat, 
hogy Feri, vegyünk vissza. Igen, legyen egy hatvan elfogadható, normális. Akkor legyen hatvan 
és azt próbáljuk meg ilyen arányban, ahogyan a tavalyit szétosztani. 
 
Murvai Árpád elnök: Ezek szerint tehát tíz millió forinttal, és hatvanmillió összegre kellene 
emelni. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Ha ezt elfogadja a többség, akkor igen, ezt én eltudom 
fogadni, ha a kilencvenet fogadjuk el, akkor én két kézzel fogok szavazni. És majd megmondja 
a közgyűlés és ott a szavazat, hogy: „Mégse, nem jutott rá”, ennek más színezete van. Mi a 
sport, ifjúsággal, oktatással foglalkozó bizottság vagyunk, elnézést, tudod, hogy szeretlek 
benneteket, de miért könnyítsem meg a képviselők dolgát. Ott oldjátok meg a problémát. Hát 
most miért én oldjam meg? Kérünk kilencvenmilliót, ilyen felosztásban, majd azt mondják, 
hogy „Nincs!”. Akkor tudomásul vettük, elosztjuk a huszonhét milliót. Én nekem ez az 
állásfoglalásom. 
 
Murvai Árpád elnök: Jó, akkor szavazzunk. 
 
Mácsik Henrietta külső bizottsági tag: Akkor én még hozzászólnék. Csatlakozva a Feri 
gondolatmenetéhez. Tavaly el voltam szomorodva, hogy csak annyit tudunk adni az 
egyesületeknek, de legalább annyit adjunk, mint előző évben és tudjuk, hogy kevesebbet ér. 
De, ha nekem most megint ott kell ülnöm nyáron egy csomó ítélkezésnél, hogy megint csak 
ugyanannyit adunk, mint tavaly, vagy tavalyelőtt, holott tudjuk, hogy ez az összeg egyre 
kevesebb, akkor én nagyon szomorú lennék. Tehát ez az én hozzávetésem. Ha egy kicsivel is 
többet, de harmadjára már ne ugyanannyit. Én tudom, milyen helyzetben van a város. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Bocsánat, szavazás előtt még egy megjegyzés. 
Hihetetlenül irritál, mit foglalkozunk ezzel. Ki foglalkozott azzal, hogy kinevezünk majd egy 
alpolgármestert. Az mennyibe kerül? Ki foglalkozott ezzel? Bizottságok? Tárgyalta valaki a 
városban? De az is pénzbe kerül a városnak. 
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Murvai Árpád elnök: Nem tudom mennyibe kerül a városnak egy második alpolgármester. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Én sem tudom, de lehet, hogy elég lenne egy. 
 
Murvai Árpád elnök: Úgy tudom, hogy a polgármester joga alpolgármestert állítani. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Hát rendbe van. Én szeretem a Rezsőt, imádom a Rezsőt, 
de akkor írjuk oda: „majd a Rezső eldönti”. Akkor miért én könnyítsem meg a Rezső dolgát. 
Sőt akkor kilencvenmilliót javaslok. Mit érdekel engem. 
 
Murvai Árpád elnök: Van egy javaslat kilencven millióra. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Kilencven millió a három bizottságra. 
 
Murvai Árpád elnök: A saját bizottságra, Feri, vagy az összesre? Ezt tisztázzuk. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Az összesre gondolok. Arányaiban ugyanúgy, mint 
korábban. 
 
Murvai Árpád elnök: Jó, kilencven. Más javaslat van-e? Nincs? 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a bizottsági keretek 90 millió forintra történő emelésére 
vonatkozó határozati javaslatot, amelyet a bizottság 2 igen szavazattal, 2 tartózkodás 
mellett nem fogadott el. 
 
Szántóné Karl Rita osztályvezető: Az a baj, ugye, hogy ez teljes egészében önként vállalt 
feladat. Az állam tartalékolt valamennyit, vagy tartalékot képzett a rezsi költség növekedés 
csökkentésére. Amit majd, ha mi föladjuk – egy MÁK-os rendszerbe – a költségvetést, ott 
gondolom felmérik, hogy kinek mennyivel nőtt az energia többletkiadása a tavalyihoz képest. 
És e mellett a legtöbb település – megmondom őszintén – az összes önként vállalt feladatot 
lenullázta. És megnézik, hogy az önként vállalt feladatok, a költségvetés hány százalékát teszik 
ki. Lehet, hogy azt mondják, hogyha ezt ki tudjuk gazdálkodni, akkor nem kapunk. Most ezt 
csak én mondom megint. Szakmán belül. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Világos. 
 
Szántóné Karl Rita osztályvezető: Tehát hogy, hiába kaptuk a háromszázhatvanötmillió 
forintot, az összes állami támogatásunk kettőszáznyolcvannal nőt a hatszázharminc plusz 
kiadáshoz képest. Persze a sport is fontos, de fontosak az óvodák, akinek gyermeke van, akinek 
idős hozzátartozója van. Az is, hogy a Szociális Központban, kiszámolták a kolléganőim, egy 
gondozottnak az egyéves önkormányzati támogatása 1,7 millió forint. 
 
Móra Viktória képviselő, tag: Az a legújabb információm, hogy az adott normatíva eddig elég 
volt, most meg már nem elég. Nem elég, mert a bérek 15%-os emelkedése már nem fér bele. 
Van még olyan dolog, amit az összes település görget maga előtt, ami még pluszban nálunk 
realizálódni fog. 
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Szántóné Karl Rita osztályvezető: Ugyanilyen bajban vannak a kistelepülések is.  
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Ehhez azért még két saját gondolatot. Azért azt nem 
szabad elfelejteni, hogy maga a sport most az állami költségvetésben nagyon reccsen van. 
Nagyon-nagyon. Mert tudom, hála isten olyan helyen is dolgozom, az össz nagy állami 
büdzsében a sport nagyon visszaesett, jelentős mértékben visszaesett. Nagyságrendekkel 
csökkentették. Semmi másért, minthogy be akarják fejezni az elkezdett sportingatlan 
beruházásokat. Ez itt fog nálunk lecsapódni, hogy ugye ott sem kapnak pénzt mindaddig, akkor 
itt még hatványozottabban jönnek, hogy segítsünk. Ez az egyik gondolatom, indokom. Én, 
ezért is nagyon szeretném az emelt összeget. Mi most beszélünk szociális helyzetről, 
emberekről stb. Akkor azt ne felejtsük el, hogy van nálunk egy Márta néni. A mosónéni. Akik 
éhbérért járnak oda és mossák a ruhát és takarítják az öltözőt. Na most legalább olyan fontos, 
én úgy gondolom, mint az adott szerencsétlen hajléktalan. Mert őneki nem adunk egy száz-
százhúszezer forintos fizetést. Akkor lehet, hogy hamarosan ő is itt köt ki, a hajléktalanok 
között. Mert az is nagyon fontos, mert ott is van szegényember, az is kapjon valamennyi pénzt. 
Tehát az, hogy mondjuk azt, hogy: „hú, ötvenből kilencven”. Igen, ötvenből kilencven, de, ha 
megnézzük a reális értékét, megnézzük, a szerencsétlen embert, mert sok ilyen van. A sport 
ugye nem arról szól, hogy van három amerikai kosarasunk. Hanem ott van még nagyon sok 
egyszerű szegény ember, akik dolgoznak. És én megnéztem 120-130 ezer forintokért 
dolgoznak. Na most, ha ő nem kapja meg szerencsétlen a fizetését, akkor annak ugyanolyan 
baj, minthogy a szociális részen nem tudjuk kiszolgálni. Tehát én ezzel a két indokkal is 
próbálom magamat is nyugtatni, meg egy picit, hogy jobban rálássunk erre, a hátsó dolgokra 
is. Azt, amit beszéltünk, hogy mindegyik fontos. Fontos, hogy a Babitsnak legyen megfelelő 
műsora, erre is van a városban egy igény, egy réteg, aki színházba szeretne menni. Mindegyik 
fontos. Én soha nem is próbálom ezt összehasonlítani. Abban már nem vagyok biztos, hogy 
nekünk most kell egy alpolgármester. És nem személyes, tisztelője vagyok a Postának. De most 
bedobni ilyen költségvetési vita mellett, hogy alpolgármester legyen. Én most fogadok, hogy 
nem lesz alpolgármester. Egyedül ki tudja jelölni a polgármester? 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Az alpolgármesterválasztásnak szigorú szabályai 
vannak. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Közgyűlés választja? 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: A közgyűlés választja meg, minősített többséggel, 
titkos szavazással. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Akkor nem választja meg, én ezt most borítékolom. 
Biztos vagyok benne. Nem tudom, de én nem vagyok egyik szekcióban sem bent. De pénz. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Attól függ, hogy vagy főállásban, vagy társadalmi 
megbízatásban látja-e el. Ha főállásban látja el, akkor a polgármesteri illetmény 70-90%-val 
megegyező összegét kapja meg. Hogyha társadalmi megbízatásban, akkor ez alacsonyabb, a 
főállású az a magasabb. 
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Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Ez pénzbe kerül. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Nyolc igen szavazattal lesz valaki alpolgármester. 
 
Murvai Árpád elnök: Mácsik Henriettának van javaslata. 
 
Mácsik Henrietta külső bizottsági tag: A dolgokkal haladjunk előre. Ott vagyunk, hogy kellene 
egy szám, akkor abban mindannyian megegyezhetünk, vagy nem, hogy ezt az ötven milliót a 
három bizottságnak mi nem fogadjuk el. Ebben, nem tudom, Viki, Feri? 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Én nem. 
 
Mácsik Henrietta külső bizottsági tag: Nem fogadjuk el. Akkor szavazhatunk, javasolhatunk-e 
az emelésre mértéket? Javasolhatunk-e más összeget? Hiszen nem dőlt el akkor ez a dolog. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Javasolhatunk. Javasolni bármit javasolhatunk. 
 
Murvai Árpád elnök: Bármit. 
 
Mácsik Henrietta külső bizottsági tag: Hiszen akkor ez nem dőlt el. Haladjunk előre, mert 
akkor nem lett megszavazva ez a kilencvenmillió. Akkor esetleg mást. 
 
Móra Viktória képviselő, tag: Bocs, ha nem értünk egyet, akkor nem. De valamivel meg egyet 
tudok érteni.  
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Elnök Úr több határozati javaslatot elmondott, az is 
lehet, hogy több határozatot hoz a bizottság, külön a KSC-ről, ebben a kérdésben egységes a 
bizottság álláspontja, úgy látom. A másik határozatban dönt a bizottság a bizottsági keretek 
emeléséről. Nem egy határozat lesz, hanem akkor több. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Jogi akadálya van-e a KSC-s határozatnak. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Jogi akadálya a KSC-s határozatnak nincs. Ha van rá 
fedezet a költségvetésben, akkor lehetséges. 
 
Murvai Árpád elnök: Nagyon jók a technikai segítségek, most már csak egy szám kell. 
 
Mácsik Henrietta külső bizottsági tag: Lehetőség szerint emeljük. 
 
Murvai Árpád elnök: Ilyen határozatot ne hozzunk, hogyha majd lesz lehetőség. 
 
Mácsik Henrietta külső bizottsági tag: Tavaly is ezt csináltuk.  
 
Murvai Árpád elnök: Meg kell határoznunk egy konkrét számot. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Kilencven, ötven? 
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Mácsik Henrietta külső bizottsági tag: Hetvenöt. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Hetvenöt. Elnök Úr? Hetvenkettő. Azt el lehet fogadni, 
ez az átlag. 
 
Murvai Árpád elnök: Jó. Arányokat megtartjuk, Feri. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Akkor, ha beterjesztitek a hetvenötöt, akkor hetvenöt. 
Az átlag hetvenkettő lett és akkor nincs vita. 
 
Murvai Árpád elnök: Jó. Legyen hetvenkettő. 
 
Szántóné Karl Rita osztályvezető: A határozata első pontjába a bizottsági kereteknek az excel 
sorát tetszett mondani, de a költségvetésnek van egy hivatalos sora. Úgy volt valahol, hogy a 
138-as sor, az az 5. melléklet, 505-4-1. Támogatási keretösszeg, vagy Bizottsági keretek, mert 
ez már azon belül van. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel az első határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 9/2023. (II.13.) határozata 

a Kosárlabda Sport Club Szekszárd támogatásáról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2023. évi költségvetési 
rendelettervezetét megtárgyalta, és  
 

1. felkéri a Polgármestert, hogy saját lobby és városvezetői befolyását latba vetve érje 
el, hogy a KSC idei támogatásának összege emelkedjen; 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Ács Rezső polgármester 
 

2. javasolja, hogy a költségvetési rendeletben a KSC részére folyósítandó összeg 
40.000.000 forintban kerüljön megállapításra; 
 
Határidő: 2023. február 20. 
Felelős: Murvai Árpád elnök 
 

3. javasolja a 2. pontban foglaltak teljesülése esetén, figyelemmel a de minimis 
támogatásra vonatkozó szabályokra, az egyesület és Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzata közötti szponzori szerződés megkötését, tekintettel arra, hogy a klub 
jelenében ez segítség, a város sportjában elfoglalt szerepük alapján pedig feltétlen 
megérdemelt. 
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Határidő: 2023. február 20. 
Felelős: Murvai Árpád elnök 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a második határozati javaslatot, melyet a bizottság 3 igen 
szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 10/2023. (II.13.) határozata 

a 2023. évi bizottsági keretekre vonatkozó javaslatról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2023. évi költségvetési 
rendelettervezetét megtárgyalta, és  
 

1. javasolja a Polgármesternek és a Közgyűlésnek, hogy a rendelettervezet 5. számú 
mellékletében szereplő 505-4-1 előirányzaton szereplő bizottsági keretet további 22 
millió forinttal, 72 millió forintra megemelni szíveskedjen, elsősorban a jogi, dologi, 
kommunikációs, grafikai kiadások terhére; 

 
Határidő: 2023. február 20. 
Felelős: Murvai Árpád elnök 

 
2. javasolja, hogy a bizottsági összegek külön-külön, bizottságonként legyenek 

feltüntetve a költségvetésben. 
 

Határidő: 2023. február 20. 
Felelős: Murvai Árpád elnök 

 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a nyilvános ülést 14 óra 11 perckor 
berekeszti.  
 

K.m.f 
 
  

Mácsik Henrietta  
         jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
 
 
Készítette: 

dr. Ambrus Gábor 
jegyzőkönyvvezető 

 

Murvai Árpád 
elnök 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Gábor Ferenc 

           jegyző 


